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BRMG.KS-IX.0012.2.2016 
 

PROTOKÓŁ Nr 17-2/2016 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 2 marca 2016 roku, a rozpoczęło o godz.16:00 w Sali Seana Lestera 
003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 
Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć 
osób (5), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 17 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał 
zebranych i poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, 
wysłany do radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 
nr 583 - w zakresie działania Komisji.  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk nr 584 – w 
zakresie działania Komisji.  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

3. Przygotowania do meczu Polska – Argentyna Pucharu Davisa w Ergo Arenie. 
Przedstawia: Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu  

 

4. Ocena możliwości stworzenia stref sportowych na gdańskich plażach w 
oparciu o wytyczne Urzędu Morskiego.  

Przedstawiają: Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu, Pan Leszek 
Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
 

5. Możliwość budowy basenu olimpijskiego na terenie Miasta Gdańska. 
Współpraca w tym zakresie z gdańskimi uczelniami.  

Przedstawiają: Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu, Pan Leszek 
Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
 

6. Wykorzystanie basenów przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi.  

Przedstawiają: Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego, Andrzej 
Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu, Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
posiedzenia. 
 

Komisja porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie – 5 głosami „za”. 

 



2 
 

PUNKT  - 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 583 – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
3 marca 2016 r. – BRMG-S.0006.31.2016) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Przy Kościerskiej jakie tam nakłady, czy są już przewidziane czy jeszcze nie?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Jeśli chodzi o Kościerską nie mam zdefiniowanej kwoty, która będzie planowana na 
2017 r. dla tej konkretnej lokalizacji. To jest pula środków i w zależności od 
potrzeb będzie rozdysponowana na te planowane lokalizacje.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 583 – 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 583 – w zakresie 
działania Komisji.(Opinia nr 17-2/31-1/2016). 
 

PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok  – druk nr 584 – w 
zakresie działania Komisji.                         
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
3 marca 2016 r. - BRMG-S.0006.32.2016). 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
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Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 584 – 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 584 – w zakresie 
działania Komisji. (Opinia nr 17-2/32-2/2016). 
 

PUNKT  - 3 
 

Przygotowania do meczu Polska – Argentyna Pucharu Davisa w Ergo Arenie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Chcielibyśmy zasięgnąć informacji czy są jakieś problemy dotyczące przygotowań 
do meczu tenisowego Polska – Argentyna w ramach Pucharu Davisa? Proszę bardzo. 
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Szanowni państwo, problemów do tej pory nie ma żadnych. Kort został 
zamontowany. Przyjechały drużyny. Wczoraj była prezentacja Argentyna o 11, a o 
12 Polska. Do tej pory sprzedało się w granicach 12 tysięcy biletów. To są po 4 
tysiące biletów na dzień. To jest całkiem niezły wynik jak na tego typu imprezę. 
Puchar Davisa gości w Gdańsku po raz pierwszy. Hala jest przygotowana jak do 
każdej dużej imprezy masowej. Jedyną informację, którą będziemy mieć jutro 
potwierdzoną o godz. 13 na konferencji to jest udział Jerzego Janowicza, który 
zależy od decyzji lekarskiej. Na dzień dzisiejszy stan przygotowań jest w 100%.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Tam żadna kontuzja się nie wydarzyła?  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Raczej zdrowie, ale czekamy na informację jutro o 13 co z Janowiczem, czy będzie 
grał czy nie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Czy to coś poważnego, czy raczej jakaś stara rzecz?  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Tak. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Czy ktoś z państwa ma jakieś dodatkowe pytania? Chciałby się czegoś dowiedzieć? 
Nie widzę. Dziękuję bardzo. Dzisiaj mamy trochę gości i przepraszam, że nie 
przywitałem na początku, ale serdecznie witam pana Feliksa Jaśkiewicza, który 
będzie miał trochę do powiedzenia na temat ewentualnej budowy basenu 
olimpijskiego. Pan Jaśkiewicz jest Przewodniczącym Zespołu ds. Budowy Pływalni 
50 m z ramienia Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego. Jest również, 
chyba po raz pierwszy u nas, pan Piotr Lachowski – Przewodniczący Zarządu Rady 
Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice.  
 
Pan Piotr Lachowski – Przewodniczący Zarządu Rady Dzielnicy Ujeścisko – 
Łostowice 
Jak tylko będę mógł to bardzo chętnie będę przychodził. Akurat basen mnie 
interesuje, czy boiska. Chętnie posłucham.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Witam pana Piotra Filipczuka reprezentujący Pomorski Okręgowy Związek Pływacki. 
Bardzo dziękuję za przybycie. Jest z nami pan Marian Zupa. Prezes Gdańskiego 
Auto Moto Klubu, przewodniczący Krajowej Komisji Motocyklowej, przedstawiciel 
Polski w Unii Europejskiej do spraw sportów motorowych. Dziękuję bardzo również 
za przybycie. Zapraszam panów na następne posiedzenia. Posiedzenia są otwarte. 
Zawsze można zabrać głos, coś powiedzieć, czy się czegoś dowiedzieć. Proszę 
bardzo, jesteśmy do dyspozycji. Przystępujemy teraz do pkt 4.  
 

PUNKT  - 4 
 
Ocena możliwości stworzenia stref sportowych na gdańskich plażach w 
oparciu o wytyczne Urzędu Morskiego. 
   
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Szanowny Przewodniczący, szanowni radni, na naszych obiektach corocznie są 
organizowane strefy sportowe. W ubiegłych latach było ich bardzo dużo, np. boiska 
do siatkówki się znajdowały przy wejściach na plaże nr 72, 66, 52, 50, 41, na 
Stogach 26, Sobieszewo 16, 11. Do piłki ręcznej znajdowały się boiska na wejściach 
nr 73 w Jelitkowie i 64, po lewej stronie mola, po prawej stronie mola, wejście na 
plażę 50 w Brzeźnie, wejście nr 41 przy Domu Zdrojowym. Do piłki nożnej przy 
wejściu 26. Tor do Skimboardingu przy wejściu nr 26. Znajdował się też stadion 
letni przy wejściu nr 53. Wypożyczalnia leżaków i sprzętu wodnego to były trzy 
wejścia 73, 66 i 26. Działalność gastronomiczna, która też miała swoje strefy 
sportowe to jest wejście 72, 63, 52, 50, 48, 41. Odbywały się także zajęcia 
sportowe cykliczne w takich dyscyplinach jak zumba, rugby, szczypiorniak, piłka 
nożna, piłka ręczna, piłka nożna oraz turniej siatkówki czy też rugby. Działały też 
biblioteki plażowe, były też zjeżdżalnie wodne, które są też elementem 
infrastruktury i rok obecny będzie również rokiem kontynuacji tych stref 
sportowych. Nie ukrywamy, że oferta stadionu letniego będzie bardziej bogata i 
będzie obfitowała w wiele atrakcji praktycznie co weekend. Oprócz tego jeżeli się 
znajdą jeszcze inne aktywności i chętne osoby do realizacji aktywności sportowych 
istnieje taka możliwość, aby w porozumieniu z Urzędem Morskim zrealizować takie 
eventy doraźne. Urząd Morski zwykle do tej pory przychylnie się do tego odnosił. 
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Myślę, że ta sytuacja, mimo zmiany dyrektora Urzędu Morskiego, będzie 
kontynuowana. Dziękuję serdecznie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Czy są jakieś pytania?    
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Rozumiem, że to są wszystkie aktywności organizowane przez MOSiR, ale także 
przez innych operatorów, tak? 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
To są głównie realizowane przez MOSiR.  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy państwo przewidują, w ramach tej poszerzonej oferty tegorocznej, 
rozszerzenie tych stref w takie strefy czy podstrefy dla mniejszych dzieci i właśnie 
więcej takich elementów związanych z dostępnością zjeżdżalni, jakiś rzeczy do 
zabawy dla mniejszych dzieci, żeby w pewnych strefach, gdzie są duże skupiska 
rodzin z dziećmi jak na tych strzeżonych kąpieliskach jak w Sobieszewie, w 
Brzeźnie, w Oliwie, Jelitkowie przygotować też coś takiego co by było 
uzupełnieniem jakby.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Takie oferty generalnie na plaży prawdopodobnie nie będą realizowane 
dedykowane do najmłodszych dzieci. Tak naprawdę plaża jest miejscem, gdzie sam 
piasek i łopatka, woda to stanowi swego rodzaju atrakcję. Natomiast budowanie 
infrastruktury jakiejś czy placu zabaw…  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chodzi właśnie o takie zjeżdżalnie.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Nie planujemy takich działań. Jeżeli się pojawią inwestorzy zewnętrzni, którzy by 
chcieli być może to w porozumieniu z gastronomikami, którzy mają swoje place 
zabaw, możemy takie rzeczy zainsynuować, powiedzmy poprosić o realizację, 
natomiast jako takich przedsięwzięć raz, że one wymagają stałej opieki i 
nakładów, których w tym roku po prostu nie ma. Możemy jedynie porozmawiać z 
naszymi dzierżawcami. Chociaż dwie zjeżdżalnie, jak pan wie, są, jedna w Brzeźnie 
i w Jelitkowie.  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pytam o to, bo zawsze od lat myślę, że Gdańsk jest bardziej ograniczony przez to, 
że w przeciwieństwie do Gdyni i do Sopotu, że nie ma skomunalizowanych plaż. 
Pojawiały się takie informacje, że będzie więcej tych elementów też infrastruktury 
takiej dla dzieci na plażach, takiej też stałej. Jak to wygląda? W tym kierunku już 
też się ruszyło? Czy jeszcze nie ma takich planów jeżeli chodzi o takie stałe 
zagospodarowanie?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Co pan by rozumiał? 
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Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tak jak Gdynia ma wielofunkcyjny na plaży miejskiej plac zabaw, toalety, 
przewijaki, itd. Wszystko jest na plaży.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Tutaj kwestia posadowienia jest wielkim problemem. To co pan wspomniał. Tak 
naprawdę komunalizacja plaż, która nastąpiła w Gdyni i w Sopocie ułatwia tego 
rodzaju instalacje. U nas są to duże problemy. Niemniej jednak kończy się okres 
dzierżawy naszych plaż za dwa lata i będziemy podejmowali już rozmowy w tej 
chwili z Urzędem Morskim, aby przejąć je albo w długoletnią dzierżawę, albo wręcz 
skomunalizować, na co raczej nie ma szans, ale w tej sytuacji, kiedy będą to plaże 
już w długoletniej dzierżawie być może uda się zainstalować takie rzeczy. 
Prawdopodobnie dojdzie do rozszerzenia, bo takie sugestie były ze strony Rady 
Dzielnicy zwłaszcza jeżeli chodzi o Jelitkowo, aby plac, który istnieje, siłownię 
napowietrzną, rozszerzyć o takie elementy rekreacyjne dla dzieci i tam gdzieś 
będziemy planowali w latach następnych.    
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
W Gdańsku przy ujściu potoku takie naturalne miejsce, gdzie jest duże skupisko.   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
To jest problem panie radny, gdyż tam Urząd Morski nie wyraża w ogóle zgody na 
żadne instalacje dlatego, że Potok Jelitkowski meandruje. To mogłoby się wiązać z 
zabraniem przez morze instalacji, którą byśmy tam mogli zainstalować. Jeżeli już 
to wejście 73, 74, te okolice, dalej w lewo od Parkowej.  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Dziękuję. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przyjmujemy to do akceptującej 
wiadomości.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Mam jedno pytanie. Czy są jakieś problemy z ratownikami na plażach w związku z 
tym, że podniesiona będzie ta kwota minimalna wynagrodzenia 12 zł na godzinę.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

W naszym przypadku nie ma takiego zagrożenia, gdyż my zatrudnialiśmy 
ratowników na umowę o pracę. Nie robiliśmy tego ani na umowę zlecenie, tylko 
umowa o pracę. I mamy spełnione wszystkie wymogi związane ze stosunkiem pracy.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Czyli nic się nie zmienia?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Nic się dla nas nie zmienia. Jedyny problem, jaki się może pojawić to notoryczny 
brak dostatecznej ilości tych ratowników, który gdzieś tam doskwiera, ale radzimy 
sobie. Natomiast zwiększenie ilości brzegu, mimo to, że szkolimy ratowników w 
ciągu sezonu letniego i zimowego też, to jednak ten dopływ jest dość ograniczony, 
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a też staramy się trzymać pewną jakość, więc to też jest istotne, żeby ci ratownicy 
oczywiście byli najlepsi z najlepszych. To jest ważny element bezpieczeństwa.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Bardzo dziękuję. Przepraszam, że nie powiedziałem wcześniej, ale pan Marian 
Zupa jest również Prezesem Zarządu Okręgowego Polskiego Związku Motorowego.  
Dziękuję. Kończymy tą kwestię plaż. Przechodzimy do pkt 5.   
 

PUNKT  - 5 
 

Możliwość budowy basenu olimpijskiego na terenie Miasta Gdańska. 
Współpraca w tym zakresie z gdańskimi uczelniami. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Pan Jaśkiewicz podsunął mi historię, jak to wyglądało. W 2000 roku było 
wystąpienie Gdańska. Mówię o tym, żeby młodzi też usłyszeli o tym. Miało to być w 
okolicach ul. Kocurki.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Nie, Toruńska. Tam, gdzie jest budynek SLD. Żabi Kruk.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
W każdym razie jest coraz bliżej. Nie wiem, czy państwo się zapoznali z takim 
pismem od pana Jaśkiewicza?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Dopiero dzisiaj je złożyłem. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Czy pan Jaśkiewicz chciałby zabrać głos w tej sprawie? Proszę bardzo.  
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Krótko się przedstawię. Jestem trenem pływania pierwszej klasy, zresztą kolega 
też (pan Piotr Filipczuk) z Polskiego Związku. Zajmowałem się po uczelni przez 5 
lat pływaniem, później zająłem się biznesem i praktycznie odszedłem od pływania, 
ale wnuczka zaczęła pływać i koledzy mnie poprosili, żebym się włączył w 
działalność pływania. Włączyłem się i tak się włączyłem, że wyskoczył temat 
budowy 50-tki na jakimś jednym ze spotkań. Podchwyciłem to, bo moja była trener 
pani docent Ziółkowska zawsze chciała tą 50-tkę w Gdańsku mieć wybudowaną. 
Zająłem się tym, można powiedzieć, od maja 2015 r. Historycznie najpierw 
wróciłem do wszystkiego tego co było, bo w tych latach od 2000 roku raczej się nie 
zajmowałem sportem, a zajmowałem się biznesem, chociaż wcześniej z 
przewodniczącym Komisji Sportu żeśmy działali wspólnie na Oruni, byłem prezesem 
jego klubu motorowego. Rozpocząłem najpierw te historyczne rzeczy. Te 
historyczne rzeczy nie podobały się. To były dosyć daleko już posunięte, bo były 
uchwały Rady Miasta nawet przyznające to wszystko, zgody, uchwały, że można, 
itd., że były pieniądze przyznane na 2004, na 2005 rok. Z tego co pamiętam 4 i 2 
mln zł na rozpoczęcie tej działalności. Ta fundacja, która wtedy też się nazywała 
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podobnie powstała ze stowarzyszenia i z komitetu społecznego, który był bardzo 
szeroki. Naprawdę zacni w tamtym czasie ludzie byli. Jakoś to śmiercią naturalną 
umarło z tego powodu, że były mocniej rozpoczęte budowy, jak Ergo Arena, a 
później stadion na Letnicy. Później jeszcze w 2011 roku Uniwersytet Gdański też 
wykopał inicjatywę budowy, bo zmuszono prezesa ówczesnego do podpisania 
drugiej części wniosku dla Uniwersytetu przez Ministra Sportu i Uniwersytet z tego 
zrezygnował. Wszystko było wstrzymane przez co najmniej dwa lata. W tej chwili 
poszliśmy troszeczkę inną drogą. Już nie będę opowiadał. Mam przygotowaną dla 
państwa jak to wygląda historycznie (załącznik nr 4 do protokołu). Na dzień 
dzisiejszy jest w ten sposób, że najpierw zarząd miasta był jakby nie przeciwny, 
ale odwlekający w czasie to, ale po różnych sugestiach, rozmowach, ruchach 
zmienił zdanie.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Po wystąpieniach Komisji Sportu.   
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Tak jest. Zmienił zdanie. Tu mamy przedstawicielkę, która pływała, 
wiceprzewodniczącą. 18 grudnia na spotkaniu z Prezydentem zmienił zdanie i dał 
zielone światło dla bardziej intensywnych działań. Jak dostałem zielone światło to 
doprowadziłem do tego, że w tej chwili został złożony wniosek, inaczej, został 
napisany, złożony wniosek do Polskiego Związku Pływackiego, żeby została 
wypełniona druga część. Z wczorajszych informacji, które przekazał mi prezes i 
przewodniczący inwestycji Polskiego Związku Pływackiego, wniosek nasz został 
zaopiniowany bardzo, bardzo pozytywnie. Czekamy w tej chwili na powrót 
dokumentów z Polskiego Związku, bo to jest tak, że my wysyłamy pierwszą część i 
drugą do Polskiego Związku, wraca to do nas i dopiero wtedy wszystko razem 
wysyłamy do Warszawy, abyśmy byli wpisani w Wieloletni Plan Inwestycyjny 
Ministerstwa Sportu i Turystyki, bo Ministerstwo Sportu i Turystyki daje 50% części 
sportowej, a tutaj cześć sportowa jest bardzo mocno rozbudowana w sensie takim, 
że ten basen ma służyć po pierwsze dla różnego rodzaju imprez 
międzynarodowych, bo tak jest budowany, tak jest przewidywany, ale jest też 
zapleczem dla Szkoły Mistrzostwa Sportowego, które się mieści na Żabiance, 
pływania. Dla AWF-u Gdańskiego, którego basen już jest w takim stanie, że trzeba 
go będzie remontować, albo wyburzyć, ale to więcej może powiedzieć Piotr, bo 
jest bardziej zorientowany w tym temacie. I dla okolicznej ludności raz, a dwa dla 
Sopotu też, bo też chcemy wciągnąć dlatego, że list intencyjny, który był 
podpisany z Gdańskiem i Sopotem w listopadzie 2014 roku i m. in.  sygnatariuszem 
tego listu był m. in. Okręgowy Związek Pływacki i AWF. W związku z tym na bazie 
tego listu te działania moje się opierały bardzo mocno i z tymi wszystkimi 
sygnatariuszami były prowadzone rozmowy Zespołu. Został Zespół powołany, który 
liczył ok. 20 osób z różnych środowisk. Ci członkowie zespołu bardzo mocno mi 
pomagali. Etap jest taki, że jeżeli będziemy wpisani w Wieloletni Plan Ministerstwa 
Sportu to rozpoczynamy prace. Mamy poparcie różnych środowisk, m. in. 
Stowarzyszenia, które rozpoczęło „Nasz Gdańsk”, ale też Komisji Sportu sejmu 
naszego w obecnym kształcie. Też Komisja Sportu poparła i wysłała poparcie do 
Ministra Sportu obecnego.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Za chwileczkę odczytam to wystąpienie pana Rasia do Ministra pana Witolda Bańki. 
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Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Na tym etapie czekamy w tej chwili na dalszy rozwój i dlatego moja prośba, którą 
dzisiaj złożyłem formalnie do państwa Komisji o podjęcie uchwały, że Komisja 
popiera i też jednocześnie taka prośba, żebyście państwo jako Komisja wystąpili do 
Rady Miasta o podjęcie przez Radę Miasta takiej uchwały. Rozmawiałem jeszcze 
przed tym spotkaniem z panem Przewodniczącym Rady Miasta. Też mu złożyłem 
podobne pismo. Bardzo przychylnie się do tego ustosunkuje.  
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Chciałbym jeszcze dwa słowa dodać. Oczywiście wszystko co pan Feliks powiedział 
rzeczywiście jest na drodze ciężkiej jego pracy wychodzonej, wyjeżdżonej. Proszę 
państwa ja bym wsparł w dwóch słowach merytorycznie taki wniosek i taką prośbę 
jednocześnie. Jak wiemy w chwili obecnej w mieście Gdańsku budowane są 
pływalnie komercyjne przy szkołach, które są, nie ukrywam z ogromnym 
znaczeniem strategicznym chociażby w stosunku do tego co przed chwilą dyrektor 
Paszkowski powiedział i o szkolenie kadr ratowniczych, których tak naprawdę nam 
ubywa niż przybywa i czasami zdarza się, że są wakaty na plażach, gdzie są 
pieniądze chociażby na to, żeby mogli ci młodzi ludzie sobie tam pracować. 
Jesteśmy ogromnie wdzięczni Gdańskowi za to, że takie inicjatywy powstają. Jako 
Okręgowy Związek Pływacki będziemy zawsze wspierać te inicjatywy i dopingować, 
aby nigdy nie zabrakło pieniędzy, aby te inicjatywy powstawały. Niemniej jednak 
jeżeli chodzi o pływalnie olimpijskie 50 m to jesteśmy właściwiej ostatnim z 
województw, a właściwie przedostatnim, w którym takiej nie ma pływalni.    
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Gdańsk i Biała Podlaska.   
 
Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Jakie ona ma znaczenie? Znaczenie ma strategiczne, bardzo duże, dlatego, że 
tworzymy swego rodzaju ośrodki, bo nasz ośrodek województwa Pomorskiego nie 
posiadający takiej pływalni traci wartościowych zawodników z roku na rok. Wtedy 
kiedy już się wzniesiemy to ci zawodnicy nam uciekają do ośrodków, w których te 
pływalnie 50 metrowe są, na których też mogą sobie ci zawodnicy przygotowywać 
się do ważnych organizowanych imprez na świecie, bo wiadomo, że w okresie 
letnim startujemy tylko i wyłącznie na długich basenach, stąd też taka inicjatywa. 
Widomym jest fakt, że taka inicjatywa sportowa będzie dla nas najistotniejszym 
elementem, niemniej jednak pragnę tutaj dodać, że w życiu byśmy nie zapomnieli 
o strategicznym drugim znaczenia dla tego obiektu jaki ma być rekreacja i ogólny 
dostęp, który dałby utrzymanie dla tego obiektu co na pewno byłoby istotnym 
elementem przy podejmowaniu decyzji, aby taki obiekt budować oraz jeszcze 
bardziej powszechne możliwości stosowania wszelkich form nauki, doskonalenia, 
organizowania dużych imprez niekoniecznie pływackich, bo one mogą mieć 
znaczenie i ratownicze i przeróżne. Merytorycznie, sportowo, komercyjnie, 
rekreacyjnie, i na pewno pro zdrowotnie taki obiekt ma ogromne znaczenie.  
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Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Chciałem tylko dodać, że jak Komisja się zapozna z pismem, tam jest opisany ten 
obiekt dosyć dokładnie, to znaczy program tego obiektu do koncepcji i jeżeli 
będzie to stworzone i będzie tak to zrobione, a na pewno nie odejdziemy od tego 
Programu będzie to na pewno w Polsce najbardziej nowoczesny obiekt z jednego 
powodu, że wszystkie te obiekty w ciągu czterech lat, które były wybudowane 
charakteryzują się podnoszonym dnem, ale dno w Poznaniu jest podnoszone 
ręcznie, a więc out, problem całkowity. Olsztyn, który mówi, że podnosi cztery 
baseny. Nie. Tylko są dwa podnoszone. Lublin też ma dwa, a my idziemy dalej, że z 
tego basenu zrobimy cztery baseny do nauki pływania, a więc będę mogły okoliczne 
liczne szkoły, nie tylko z Gdańska, ale i z Sopotu brać udział i chcemy zwiększyć 
ilość, żeby ratownicy mieli mniej roboty, żeby dzieciaki się nauczyły pływać, bo 
jest podstawa dla innych dyscyplin wodnych, które są w naszym regionie. To jest 
obiekt, który będzie to spełniał. Dwie takie nowości, które przy okazji tego 
wszystkiego. W związku z tym, że na naszym terenie jest bardzo dużo nie tylko 
zakładów pracy, które mają sekcje płetwonurków, ale też prywatnie, ma powstać 
wieża do nurkowania 33 metrowa, druga w Europie. Jedna jest w Brukseli, druga 
jest we Włoszech i na ścianie tej wieży będzie ścianka wspinaczkowa 30 metrowa, 
także jest to z sobą wszystko scalone i porobione. Oprócz tego, bo Piotr zapomniał 
powiedzieć, bardzo mocna współpraca z Akademią Medyczną Gdańską i z AWF-em 
w zakresie rehabilitacji niepełnosprawnych i też zajęcia z niepełnosprawnymi. 
Chcemy doprowadzić do tego, żeby mogły być zajęcia sportowe dla tych 
niepełnosprawnych, które są na południu. Tutaj na północy nigdzie takie rzeczy się 
nie odbywają na większą skalę.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Dziękuję bardzo. Można powiedzieć, że to szło cały czas, jak gdyby miało swoje 
życie. Były takie priorytety, które mieliśmy w Gdańsku, zresztą wszyscy państwo 
widzicie, bo i Hala i stadion i lotnisko i drogi i ulice i tunel pod Martwą Wisłą, który 
też pomoże rozładować te korki, które tu są w ciągu dnia. Także takie były 
priorytety, można było to zrobić z racji tego, że były dodatkowe pieniądze z Unii. 
Przyszedł już teraz czas na to, że możemy cofnąć się do rzeczy, które były 
rozpatrywane. Sięgam pamięcią i w 2001 roku były pierwsze takie wystąpienia. 
Mogę tylko panu pogratulować, że będziecie mieli jeden z najnowocześniejszych 
basenów. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Jak to jest w optymistycznych założeniach, kiedy można by ruszyć z inwestycją?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Ile ona kosztuje i jakie są koszty utrzymania?   
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
W projekcie jest w ten sposób zrobione. Projekt do końca 2017 roku. Rozpoczęcie 
styczeń 2018, a skończenie czerwiec 2020. Dwa i pół roku. Tak jak inne obiekty 
tego typu budowane, nie mówimy o świecie, mówimy o Polsce. Tam samo były 
budowane, tak samo były projektowane. Założenia takie, że oczywiście zostaniemy 
wpisani w Plan Wieloletni w ciągu trzech maksymalnie miesięcy. Tak mniej więcej 
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jak się z Ministerstwem rozmawia to raczej tak się to powinno odbyć. Koszt tego 
obiektu 125 mln zł.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
To nie da rady bez pomocy z Ministerstwa Sportu. W każdym razie wystąpienie 
Komisji Sportu jest takie:  
Szanowyn Panie Ministrze, w nawiazaniu do dyskusji na posiedzeniu sejmowej 
Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki w dniu 10 lutego br. informuję Pana 
Ministra, że Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki wyraża swoje poparcie w 
sprawie budowy 50 – metrowej pływalni w Gdańsku.  
Społeczność i środowiska pływackie w Gdańsku od wielu lat zabiegają o realizację 
tej niezwykle istotnej inwestycji, a województwo pomorskie jako jedno z trzech 
województw w Polsce nie posiada na swoim terenie pełnowymiarowej pływalni. 
Obecnie Fundacja „Kompleks basenu olimpijskiego z częścią rehabilitacyjno – 
rekreacyjną” jest na etapie składania wniosku o wpisanie tej inwestycji do 
„Programu inwestycji o szczególnym znaczeniu dla sportu” w Planie Wieloletnim 
Inwestycji Ministerstwa Sportu i Turystyki. 
Mając na względzie istotne znaczenie pływania w prawidłowym rozwoju dzieci i 
młodzieży, o czym świadczy m. in. realizacja powszechnego programu „Umiem 
Pływać”, a także rozwój sportu wyczynowego pływackiego oraz pozostałych 
dyscyplin wodnych, Komisja uznaje za zasadne i w pełni popiera budowę takiego 
obiektu w Gdańsku. 
Tego typu obiekt mógłby być wykorzystywany do specjalistycznych treningów i 
organizowania zawodów sportowych przez Szkołę Mistrzostwa Sportowego w 
Gdańsku – Żabianka, a także być wykorzystywany do organizacji imprez sportowych 
rangi ogólnopolskiej i międzynarodowej.  
Z wyrazami szacunku Przewodniczący Komisji Ireneusz Raś. Pismo skierowane do 
Ministra Sportu i Turystyki pana Witolda Bańki. 
 
Bardzo się cieszę, bo wszystko co jest dla sportu jest dla nas naprawdę bardzo miłe 
i sympatyczne. Czy ktoś z członków Komisji ma jeszcze pytania? 
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mam pytanie do panów związane z tym, kto jest partnerem itd. Pytam o to, bo, i w 
ogóle to pytanie związane z powstaniem basenu olimpijskiego wzięło się z tego, 
moja prośba, żeby komisja się tym zajęła, dlatego, że Gdynia oznajmiała 
przynajmniej, że taki wniosek też składa co też jest wiadome, że na region 
pomorski pewnie więcej niż jeden taki basen nie uzyska dofinansowania 
rządowego. Pytanie na ile te deklaracje, jak pan prezes może się orientuje 
odnośnie budowy w Gdyni tego basenu olimpijskiego, są prawdopodobne i o ile one 
mogą źle wpłynąć na nasz projekt gdański? Drugie takie pytanie, bo też się 
przewinęło w tym piśmie, które cytował pan przewodniczący, natomiast pytanie 
jest takie, bo tak jak ja znam temat ze strony Akademii Wychowania Fizycznego i 
Sportu i pana Kanclerza i pana Rektora, to jakby uczelnie sportowe mogą liczyć na 
dofinansowanie tej części sportowej z Ministerstwa w granicach 70%. Tu słyszałem 
o tych 50%, więc pytanie w jakiej to jest formule. Jaka jest formuła tego pomysłu. 
Pańtwo mówią o centrum rekreacji czyli to będzie bardziej obiekt multifunkcyjny 
niż stricte sportowy, więc pytanie czy tu jakaś formuła partnerstwa publiczno – 
prywatnego czy innych rzeczy? Chciałem spytać jeszcze o lokalizację dlatego, że ja 
wiem, że z takich doniesień miejskich wiem, że akces Uniwerytetu Gdańskiego o 
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środki związane z rozbudową tego kompleksu sportowego przy Wita Stwosza 
wstrzymał na jakiś czas właśnie jakby decyzje związane z budową obiektu, bo oni 
budowali podobny obiekt. Pytanie czy Uniwersytetowi akurat był taki potrzebny, 
ale pytanie z tym związane jest takie. Czy będzie możliwość, żeby otrzymać 
jeszcze większe dofinansowanie, że jednak ten obiekt zachowa wysokie walory 
sportowe? Czy już nie ma innych lokalizacji? Czy na pewno ta lokalizacja przy Ergo 
Arenie, bo na pewno też braliście państwo możliwość wykorzystania samej hali, 
kosztów ciepła, czy generowania pewnych rzeczy, pewnej synergii. Czy jeszcze 
pańtwo tego nie rozważaliście?  
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Nie. Tylko, że jest infrastruktura zrobiona. Korzystamy z infrastruktury i to jest 
najważniejsze. Lokalizacyjny był to jeden z czynników. Drugim z czynników, że 
przy Ergo Arenie to jest bliskość Szkoły Mistrzostwa Sportowego, bliskość AWF-u. 
Piotr jeszcze nie powiedział o tym, że w tej w Szkole Mistrzostwa Sportowego jest 
wyremontowana 25-ka jest stworzona do zawodów. Jest bursa zrobiona.  
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Kończy się na chwilę obecną. 
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Będzie można z innych części Polski, jak będzie 50 metrowy basen, będzie można 
tych najlepszych zawodników do nas z powrotem, bo jest uczelnia, na której 
najczęściej pływacy, ale nie tylko. Jak prowadzę rozmowy nie tylko z AWF-em, ale 
prowadzę rozmowy też i listy intencyjne są przygotowane do podpisania z 
Uniwersytetem Medycznym, żeby można było wykorzystać i uczelnię i uczelnia nas, 
a więc wspólne. Nie wiem czy będzie Gdańsk czy Gdynia. Zaawansowanie jest takie 
same. Bo i złożony był wniosek gdyński i nasz mniej więcej w tym samym terminie. 
W tej chwili przyszedł i wysyłamy do Ministerstwa Sportu. Który zostanie 
rozpatrzony przez Ministerstwo Sportu to już jest Ministerstwa Sportu. Jeżeli 
będziemy wpisani w plan wieloletni. Bazowo powinien dostać to Gdańsk, z dwóch 
powodów, bo już mówiłem o AWF-ie, o Szkole Mistrzostwa Sportowego, ale 20 
klubów pływackich w Gdańsku, 3 kluby w Gdyni. Nieporównywalne wartości tego. 
Myślę, że Gdynia, że to był PR, ale mogę się mylić. Gdańsk lotnisko, Gdynia 
lotnisko. Gdańsk halę, Gdynia halę. Gdańsk stadion, Gdynia stadion, 
wyremontowali Arkę. Także myślę, że to jest trochę PR, ale mogę się mylić.    
 

Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy Gdynia ma jakichś partnerów?   
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Nie. Gdynia ma budować z dotacji, ze środków własnych. Chyba, że dostanie te 
pieniążki z lotniska, bo na razie to mają 160 milionów ulokowane w lotnisku. Nie 
może ich wyciągnąć. Na co jeszcze miałem odpowiedzieć?   
 

Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy państwo wspólnie z AWF-em? 
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Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Zespół powołał Fundację. Do Fundacji żeśmy poprosili trzy podmioty związane z 
pływaniem, a więc Pomorski Okręgowy Związek Pływacki, AWF, Szkołę Mistrzostwa 
Sportowego, 5 osób fizycznych, jedna firma inwestycyjna i to będzie tylko i 
wyłącznie na dzień dzisiejszy z prywatnych pieniędzy. Od miasta my tylko i 
wyłącznie chcemy oczywiście dotację jak inni, w zamian za naukę pływania, itd. 
dla szkół, ale cały obiekt ma być wybudowany od początku do końca pod klucz 
przez inwestora, który później będzie ściągał dopiero dotacje, bo wcześniej tak i 
tak by dotacji nie otrzymał, jeżeli obiekt nie będzie odebrany. Mają już na 
papierze przyznane, ale nie realizowane, bo nigdy nie są przyznawane i 
realizowane, dopiero w momencie zakończenia inwestycji.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Bardzo dziękuję. Myślę, że to w zupełności wystarczy.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Jakie są koszty utrzymania?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Na dzisiejszych cenach. To nie jest tylko obiekt sportowy jako taki. To jest jeszcze 
rekreacja dosyć mocno rozbudowana. Jest rehabilitacja. Mówimy o ok. 10 mln 
przychodów, 6 mln kosztów.   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

To on ma się samofinansować i jeszcze ma mieć zysk ten obiekt? 
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Zajmuję się biznesem, a nie słupkami.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Niech pan wskaże w Polsce pływalnię 50 metrową, która przynosi dochody?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Nie mówimy o żadnej pływalni 50 metrowej. Mówimy o kompleksie. Jedynym 
kompleksem, który przynosi dochód jest Warszawianka.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Warszawianka w którym roku?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
W 2014 1 mln 400 tys. zł. Zmienił się menadżer. W 2015 r. 2,5 mln zł.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Sprawdzę tą informację, bo nie miałem tej wiedzy. Z tego co wiem Olsztyn na 
dzisiaj ma minus 500 tys. zł. 
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Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Zmniejszył się, bo miał chyba 700 tys. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Miał nawet  1 mln 200 tys. Olsztyn mimo podnoszonego dna, mimo nowego obiektu.  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Olsztyn to jest obiekt miejski?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Wszystkie obiekty są miejskie oprócz Warszawianki. Przepraszam jest obiektem nie 
miejskim, bo nie prowadzi go ani OSiR Poznański, tylko prowadzi spółka w 100% 
zależna od miasta.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Mówimy o Malcie?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Tak, o termach. Tam powoli zaczynają wychodzić na prostą, ale mają dużo 
mankamentów. Poświęciłem nie tylko telefonicznie czy przez Internet, tylko 
jeździłem, rozmawiałem z dyrektorami tych obiektów 4 konkretnie i każde z nich 
ma swoje wady. Olsztyn dlaczego ma wady? Bo Olszyn ma to, że nie ma 
odgrodzonej na dzień dzisiejszy jeszcze i będzie już remontował zresztą, bo on 
wybudował bardzo tanio obiekt…  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

71 mln zł. 
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Ale wybudował bardzo tanio wsadzając płyty kartonowo- gipsowe i dzisiaj będą to 
wszystko wyrzucać. Dwa. Nie ma oddziału między częścią rekreacyjną a częścią 
sportową. Na części sportowej jest 28°C woda, a na części rekreacyjnej jest ok. 
32°C, 33°C i to wszystko kapie tam już i muszą teraz zrobić na gwałt, oddzielić tą 
część. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Każdy obiekt ma swoje wady.  
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Kontaktuję się z ludźmi, którzy siedzieli bardzo mocno przy Lublinie i siedzieli 
bardzo mocno przy Poznaniu.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Ja jakby z perspektywy administratora pływalni na Chełmie, która w tej chwili jest 
jeszcze jedną z nielicznych w Polsce, a właściwie jedna, którą znam, która ma 
dochody. Chcę powiedzieć o pewnym… Bardzo fajna inicjatywa generalnie, ale jak 
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zwykle gdzieś trzeba jeszcze mieć szersze spojrzenie na to zagadnienie. Dzisiaj 
miasto Gdańsk podjęło też, Prezydent, na podstawie zresztą sondaży i analizy, 
badań, które zostały przeprowadzone wśród mieszkańców, że do roku 2020 będzie 
powstawało kilka nowych pływalni. Mam harmonogram, którym będziemy 
przejmowali te pływalnie. To będą pływalnie, oprócz tych, która została przejęta 
na Azaliowej i jest w zarządzie pana Piotra Filipczuka, który jest operatorem. Mam 
jeszcze pływalnię na ulicy Siedlickich, która będzie oddana w tym roku. Kolejne to 
są pływalnie, które będą oddane w 2017 roku. To jest Orunia na Smoleńskiej oraz 
Stryjewskiego Stogi. Jeszcze 2 lata temu, rok temu powstawały komitety 
kolejkowe, żeby się zapisać na pływalnie. Dzisiaj sytuacja, zresztą Piotr może to 
potwierdzić, jest nieco inna. Te pływalnie niestety coraz mniej są odwiedzane i 
dzisiaj już wiemy, że jak są dochody i się bilansuje, to musimy podjąć naprawdę 
intensywne działania mimo dosyć wysokich nakładów i zabiegów, żeby to wszystko 
spiąć budżetowo. Mówię o tym w perspektywie dalszej, że pewne rzeczy się już 
dzieją i będą realizowane, dlatego element kosztowy jest bardzo istotny, żebyśmy 
mieli tą świadomość tych problemów, które mogą zaistnieć. Otwarcie Alchemii, 
otwarcie Azaliowej spowodowało, że gdzieś ta ilość tych osób, które korzystają jest 
mniejsza.   
 

Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Będzie basen na Osowej.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Wspomniałem o nim, to jest przy Siedlickich, nowy. Na pewno trzeba będzie 
walczyć o tego klienta. Każda z tych pływalni ma swoje plusy i minusy. Natomiast 
to naprawdę jest pływalnia sportowa. Ona ma mieć funkcje dodatkowe i rozumiem, 
że w tych kategoriach państwo to chcecie realizować, żeby to się utrzymało to 
rzeczywiście musi być bogaty program ten dodatkowy i w kontaktach ze swoimi 
kolegami dyrektorami OKSiR-ów, MOSiR-ów, to wiem, że dzisiaj rzeczywiście ludzie 
z samego pływania już się nie da utrzymać obiektu w żaden sposób, bo jak cześć 
rekreacyjną wyłączył Olsztyn to o 70% obroty spadły. Ludzi jak wpuścili na otwarcie 
pływalni 400 osób to kilka osób tylko pływało. Reszta siedziała w jacuzzi, w innych 
elementach rekreacyjnych. Także jest taka tendencja.    
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Przerwę panu. Na Warszawiance największe dochody to jest z masaży i z 
fizykoterapii.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Tak. Wspomniał pan jeszcze o Uniwersytecie. Też byliśmy w kontakcie z panem 
Kanclerzem i z panem Rektorem i analizowali to bardzo dogłębnie i zrezygnowali z 
tych właśnie powodów. Analizowali tą sytuację. Optymizm jest. Ja się bardzo 
cieszę, bo to obiekt fajny. Nie chcemy być Kopciuszkiem w tym zakresie. Natomiast 
chciałbym, żebyście państwo zwrócili uwagę na właśnie te rzeczy. Jest to bardzo 
optymistyczny wariant 10 do 6. Moim zdaniem 6 to jest zbyt niskie założenia. Te 
parametry są przejaskrawione moim zdaniem.     
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Podbite o 30% niż inne baseny.  
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Olsztyn ma 6 mln.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Gdybym był na dzisiaj przygotowany to mógłbym to panu przedstawić.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Dzisiaj rozmawiałem z dyrektorem Jerzym Litwińskim, dwie godziny temu 
rozmawiałem. Chciałem tylko zwrócić uwagę na zagadnienia kosztowe. 
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Tym zagadnieniem mają się zająć inwestorzy, bo inwestorzy mają wyłożyć 
pieniądze, a miasto ma się dołożyć tylko do tego, że będą nauki pływania, Sopot 
nie będzie musiał budować basenu, itd.    
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
W dokumencie, który pan przedstawił to przedstawia pan 30 mln zł po stronie 
miasta Gdańska, 15 mln miasto Sopot. To w perspektywie do roku 2020 to jest 14 
mln zł w 2018 roku, 14 mln zł w 2019 roku, 2 mln w 2020 roku. Także to są też 
poważne obciążenia i rozumiem, że to miałaby być spółka, która powstanie 
zarządzać tym? To spółka miałaby zarządzać tym? Jak pan to widzi? Jak pan widzi 
zarządzanie tym obiektem? 
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Nie wiem czy Fundacja zostanie jako Fundacja non profit czy będzie, bo ma 
działalność gospodarczą, czy będzie to dalej Fundacja zarządzała. Nie ma też 
przeszkody żadnej, żeby zarządzała.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Czyli rozumiem, że Fundacja będzie zarządzała?  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Fundacja ją buduje, ściąga inwestorów i Fundacja albo przekształci się, utworzy 
spółkę np. z o.o. Zobaczymy. Nie jest to jeszcze rozstrzygnięte. Za pięć lat 
będziemy się zastanawiać nad tym. Co będzie łatwiejsze i tańsze w utrzymaniu tej 
działalności.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Panie dyrektorze mamy jeszcze jeden punkt. Wykorzystanie basenów 
przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi, gdzie też będzie można głos zabrać.  
 
Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Wiedza, którą czerpię na ten temat to jest wiedza od przedstawicieli AWF-u. W tej 
koncepcji, którą oni kiedyś przedstawiali to jest basen typowo sportowy, ponieważ 
jego koszty są dużo mniejsze niż wykorzystanie już funkcyjności. Z tego co mi 
mówili to akurat ten basen jest basenem typowo sportowym, że możliwości jego 
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wykorzystania w celach takich poza jeszcze są dosyć ograniczone. Nie przeszkadza 
to, żeby obok były baseny czy obudowane, ale stricte wykorzystanie tych torów 
wodnych itd. byłoby na tyle częste, że nie byłoby racjonalne inwestować w jakieś 
ruchome odłogi, bo oni by wykorzystywali ten basen w dużym stopniu.   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Sam basen nie ma sensu budować. 
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Sam basen mamy przykład po Szczecinie, który wybudował basen z bardzo małą 
częścią rekreacyjną. I dokładał o wiele więcej, bo 2,5 mln. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Jedyny kierunek, taka moja rada…  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Teraz Prezydent, jak były Mistrzostwa Polski to Prezydent Szczecina podjął 
decyzję, że rozbudowują część rekreacyjną do granic możliwości, ile tylko będą 
mogli. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Dokładnie. Więc jedyna taka moja rada praktyczna moim zdaniem i z tego co 
obserwuję na rynku to bardzo mocna rozbudowa części Spa, jacuzzi, rekreacyjna, 
wielofunkcyjna i to daje jedyną szansę na utrzymanie, bo robiąc sport, bo to jest 
po to budowane, musi być ta część dodatkowa, która to utrzyma. Ja uważam, że to 
jest niezwykle trudne zadanie, stąd musi być to bardzo mocno przemyślane i 
kwestie zarządzania i materiałów użytych. Jest to dosyć droga inwestycja w 
porównaniu z innymi. Panowie chcą zainwestować też właśnie w części te 
dodatkowe. Bardzo dobry pomysł z tą wieżą do nurkowania. Teraz w Gdyni jest 
jedyna, pseudo, po niemiecka, wieża do ćwiczenia jeszcze Kriegsmarine 
wykorzystywało swego czasu, więc to jest jedyny obiekt. Na pewno jest 
zapotrzebowanie, szukanie tego typu nisz, żeby na to znaleźć miejsce. Natomiast 
ja w swojej wypowiedzi chcę po prostu wskazywać na złożoność tego zagadnienia i 
dużo ryzyk, które gdzieś tam powstają.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Panie dyrektorze, ale pan jest za?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Jak najbardziej, ale pod pewnymi warunkami, o których mówiłem, bo ambitny 
projekt, ale generalnie zwracam uwagę jeszcze raz, że my realizujemy wiele 
obiektów, na których będziemy uczyć pływać i dzieci na pewno będą chodziły 
chętniej na pływalnie, które będą ulokowane blisko własnego miejsca 
zamieszkania, także licznie na to, że to będzie eksplozja tak jak Aquapark liczył, 
że to będzie super, że to będzie się fajnie spinało, że to jest samograj, to trzeba 
dużo wysiłku zadać, bo będziemy mieli właśnie konkurencję w postaci Aquaparku, 
który będzie się rozbudowywał, który będzie miał też różnego rodzaju atrakcje i to 
jest w bliskim sąsiedztwie, więc to też wszystko trzeba wziąć pod uwagę. Ten 
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biznesplan musi być bardzo rozważny i tak naprawdę to przedsięwzięcie jest 
bardzo ryzykowne moim zdaniem, aczkolwiek bardzo fajne.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Zwracam się do Komisji, chciałbym żebyśmy teraz przegłosowali czy popieramy czy 
nie popieramy, bo w końcu to jest też nasza rzecz, która ciągnie się od co najmniej 
2001 roku. Chciałbym poddać pod głosowanie wniosek:  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK 
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska popiera inicjatywę budowy Kompleksu basenu 
olimpijskiego z częścią rehabilitacyjno – rekreacyjną w Gdańsku przy Ergo Arenie i 
prosi Pana Prezydenta o udzielenie poparcia Fundacji o nazwie „Kompleks basenu 
olimpijskiego z częścią rehabilitacyjno – rekreacyjną” powołanej w dniu 09.02.2016 
r. w Gdańsku na zebraniu „Zespołu ds. budowy pływalni 50 metrowej” Pomorskiego 
Okręgowego Związku Pływackiego, działającej jako Inwestor zadania 
inwestycyjnego jw.   
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 17-2/10-3/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Dokończę jeszcze. Jest wystąpienie Prezydenta Bojanowskiego, który pisze do 
pana: Szanowny Panie, w nawiązaniu do listu intencyjnego zawartego w listopadzie 
2014 r. pomiędzy Miastem Gdańsk, Sopot, pomorskim Okręgowym Związkiem 
Pływackim i AWFiS, a także Pańskiego pisemnego wystąpienia z dnia 10.12.2015 r. 
oraz spotkania z Prezydentem Miasta Gdańska Pawłem Adamowiczem i moim w 
dniu 18.12.2015 r. i naszych spotkań roboczych w dniu 07.01.2016 r. i 21.01.2016 r. 
Miasto Gdańsk, na tym etapie, pozytywnie ocenia pomysł budowy Kompleksu 
Basenowo – Lodowiskowego (opcja lodowiska jako ewentualne dodatkowe 
rozwiązanie) z częścią rekreacyjno – rehabilitacyjną.   
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Tam było też lodowisko, ale późnie wycofało się… 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Za chwilę pan dokończy. Miasto Gdańsk jest gotowe wraz z Miastem Sopot 
przeznaczyć teren pod w/w inwestycję w Gdańsku przy Ergo Arenie. Oczywiście 
warunkiem podstawowym jest przygotowanie studium wykonalności. Wszelkie 
działania zmierzające do powołania organizacji mogą zostać wykonane po 
zatwierdzeniu i zaakceptowaniu przez strony wyników analiz. 
w/w prace mogą rozpocząć się po pozytywnym zakwalifikowaniu Waszego Wniosku 
– Zgłoszenie zadania inwestycyjnego do „Programu inwestycji o szczególnym 
znaczeniu dla sportu” w Planie Wieloletnim Inwestycji Ministerstwa Sportu i 
Turystyki. 
Na dzień dzisiejszy powyższego pisma nie można traktować jako jakiegokolwiek 
zobowiązania o charakterze materialnym czy finansowym. 
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Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Tak, ale to było poparcie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Proszę państwa dziękuję za ten punkt.  

 
PUNKT  - 6 

 
Wykorzystanie basenów przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Proszę pan dyrektor Paszkowski. Ma pan nam coś na ten temat do powiedzenia?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Ja nie mam basenów przyszkolnych. Jedynie mam jedną pływalnię, która jest 
wykorzystywana. Tu Edukacja musiałaby przedstawić. Przepraszam panie 
przewodniczący, ale nie zostałem upoważniony, ani ubrany w wiedzę na temat 
pływalni przyszkolnych, gdyż ja nie administruję nimi.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Ale Piotr możesz powiedzieć. 
 

Radna Beata Jankowiak – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Z panem dyrektorem Paszkowskim rozmawiałam na ten temat. Faktycznie to nie 
jest kwestia MOSiR-u, ale raczej Edukacji. Jest jeden basen MOSiR-u na Chełmie i 
on dobrze funkcjonuje, natomiast akurat ja zgłosiłam ten temat, bo jest problem z 
funkcjonowaniem basenów przyszkolnych w weekendy i poza zajęciami szkolnymi. 
Problem jest taki, że one w ogóle nie funkcjonują. Jak rozmawiam z dyrekcją, to 
dyrekcja mówi, że im się to nie opłaca, że nie chcą tam sprowadzać pracowników, 
używać tego basenu, itd. Pytanie czy nie można zrobić jakiś działań wspólnych dla 
wszystkich szkół, które by promowały czy ewentualnie np. politykę cenową 
zmienić, czy cokolwiek innego. Fakt, że jeżeli nie ma nikogo z Edukacji to tego się 
nie dowiemy.   
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Rozmawiałem już z panią radną na ten temat i rzeczywiście jest to na pewno jest 
to wyzwanie. Myślę, że należałoby porosić Wydział Rozwoju Społecznego o 
szczegółową analizę tego zagadnienia i na następnym jednym z posiedzeń trzeba po 
prostu skierować to zapytanie wprost do właściwych organów. Ja niestety nie mam 
tych danych.   
 

Radna Beata Jankowiak – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Zaproponuję wniosek do Prezydenta.  
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Z ram przeszłości. Taki historyczny, krótki epizod. Był taki moment 3 lata temu, 
może 4 lata temu, kiedy to, jeszcze to nie był WRS, zastosowano jakby dyrektywę, 
że na pływalniach ma być ogólnodostępność za wskazaną cenę. My żeśmy od razu 
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jakby zamonitowali, że zaproponowana cena w kwocie 20 zł za 40 min jest kwotą 
nie do przyjęcia. Sugerowaliśmy, aby dostosować się do rynku, do 15, 12 zł, tak jak 
wszędzie obecnie na tamten czas pracowało. Finalnie okazało się to fiaskiem. Były 
trzy pływalnie, na których ten proceder, nazwijmy go w ten sposób, był 
prowadzony. Była to szkoła na Subisława, była szkoła na Morenie i chyba na Zaspie. 
Zasadniczo na każde 5 godzin, jednostek, w sumie przychodziło po 10-12-14 osób. 
Już pomijam fakt, że nikt się nie zajął marketingiem tego przedsięwzięcia. Po 
drugie wydaje mi się, że wychodząc z taką propozycją trzeba zaproponować cenę. 
Biorąc pod uwagę, że tak jak tutaj dyrektor wspomniał, ja również jako operator 
na pływalni uważam, że jedynym elementem, który w tej chwili zachęci klienta 
jest stworzenie mu optymalnej ceny, taką, którą zaakceptuje. Mamy tu na 
przykładzie podaną Alchemię, która zastosowała wyższą cenę i borykają się 
niestety, mimo, że mają świetne warunki, ale niestety klienta mają już 
przerzedzonego ze względu na tą niedostępność cenową.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Cena dzisiaj na rynku rzutuje na wszystko.  
 
Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Pływalni na Starcie już nie będzie. Oni jakby zrezygnowali i przerobią pływalnię na 
Starcie na inne cele. 
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Dlatego tutaj od Wajdeloty do granicy Sopockiej nie ma … 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Jest na Subisława i jest AWF.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Ale Żabianka jest zajęta cały czas. Teraz się troszeczkę polepszyło, bo jeden tor 
mają więcej.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Chciałbym dokończyć kwestię wniosku do Prezydenta i chciałbym, żeby Komisja 
przegłosowała.      
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK 
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska wnioskuje do Pana Prezydenta o 
przedstawienie informacji dotyczącej wykorzystania basenów przyszkolnych poza 
zajęciami szkolnymi. 
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 16-1/9-2/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Panie dyrektorze Paszkowski mimo wszystko… Jak to się stało, że nie ma pana 
Szczuki. Było w zaproszeniu, że miał być pan Szczuka i pan Paszkowski. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Mogę powiedzieć jakie są szkoły na pływalni naszej. I jestem przygotowany do tej 
informacji. To wszystko funkcjonuje, działa i to są szkoły SP 4, 7, 8, 11, 24, 29, 47, 
57, 61, 62, 65, 86, ZKPiG 6, Autonomik, …ja mogę wszystkie wymienić. Prześlę 
maila do pana przewodniczącego.  
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Chodzi o zajęcia pozalekcyjne? A pan dyrektor mówi o zajęciach lekcyjnych.  
 

Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Chodzi o to, żeby basen nie stał pusty, żeby w soboty i niedziele nie stał pusty. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Jak ktoś pływa to jest dobrze, a jak ktoś nie pływa to jest źle. Jak pływalnia stoi to 
musimy utrzymać i tak temperaturę wody i tak musi człowiek przyjść na dół do 
siłowni, musi być pani sprzątająca, cała obsługa. Nie można nawet temperatury 
wody obniżyć w ciągu weekendu, bo to nie ma sensu, bo to ekonomicznie nie ma 
uzasadnienia. Czyli te koszty stałe są bardzo zbliżone, bo tylko trzeba by było 
kasjerkę, ratownika, żeby to działało.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Panie dyrektorze, ponieważ nie zjawił się pan dyrektor Grzegorz Szczuka, który 
miał być albo jego przedstawiciel, żeby przedstawić temat, a pan miał być jako 
uzupełnienie, i dyrektor Trojanowski. Jeżeli pan nie może odpowiadać za dyrektora 
Szczukę to chcę, żeby to się znalazło na przyszłym posiedzeniu, jakaś informacja. 
 

Pan Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Może trzeba zastanowić się nad takim miejskim podaniem tym szkołom jakieś 
środki dofinansować, żeby to jednak było otwarte. To jest szok, bo ja z dzieckiem 
w soboty jeżdżę do Gdyni. Dlaczego nie ma szkółek w Gdańsku?   
 

Radna Beata Jankowiak – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Moim zdaniem to jest kwestia promocji.  
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Szkółek w Gdańsku jest bardzo dużo.  
 

Radna Beata Jankowiak – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Szkółki są, tylko, że ja słyszę argumenty od szkół, że im się nie opłaca dla szkółek 
wynajmować np. na 3 godziny, bo i tak basen na weekendy jest zamknięty.   
 

Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
Ja współpracuję z dyrektorem Szczuką i jeżeli chodzi o taki obiekt jak na Subisława 
to on jest wykorzystywany również w celach komercyjnych, ale nie ukrywam, że to 
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jest ciężka praca, którą trzeba włożyć. Jeżeli Wydział Rozwoju Społecznego miałby 
się tym zająć to znowuż spotkalibyśmy się z tą sytuacją, która miała miejsce jakiś 
czas temu, bo nie ma pracownika, który bezpośrednio by za to odpowiadał. Teraz 
jeżeli otworzyć takie możliwości dla, tak jak pan, żeby nie musiał pan jeździć do 
Gdyni na pływalnię, to trzeba by było dać tą możliwość szkołom, aby za jakąś cenę 
mogły tą wejściówkę sprzedawać, ale też szkoły mają trochę związane ręce, bo nie 
dostają dodatkowego etatu, aby pani mogła pracować w soboty czy w niedzielę. 
Nie dostają dodatkowych etatów, żeby ratownik dodatkowo pracował, itd. Na tą 
działalność składa się ileś czynników. Zasłaniamy się cały czas, właściwie Wydział 
Rozwoju Społecznego zasłania się cały czas, że nie ma środków na to, aby takie 
środki wydatkować, aby uruchamiać np. pływalnie na Morenie w niedzielę. I 
rzeczywiście dyrektor szkoły mówi, nie mam środków, aby zapewnić pracownikom, 
aby oni w tą niedzielę pracowali, ale z mojego punktu widzenia i z punktu widzenia 
dyrektora Paszkowskiego śmiem twierdzić, że jest to na pewno ekonomiczniejsze, 
jeżeli ci ludzie będą przychodzili i stworzy im się warunki, a niżeli pływalnia stoi 
pusta.   
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji  
Lepiej, żeby pływalniami jeden podmiot zarządzał, a nie każda szkoła sobie.  
 
Pan Feliks Jaśkiewicz – Przewodniczący Zespołu ds. Budowy Pływalni 50 m 
Pomorskiego Okręgowego Związku Pływackiego 
Mamy przykład po Piotrze, który ma trzy w tej chwili pływalnie. Można tylko i 
wyłącznie do Wydziału Rozwoju Społecznego wystąpić, który jest właścicielem, 
żeby obniżył mu stawki. Nic więcej.    
 
Pan Piotr Filipczuk – V-ce Prezes ds. organizacyjnych Pomorskiego Okręgowego 
Związku Pływackiego            
To są wypracowane działania i uważam, że na pływalniach, ja nie wiem jak jest na 
Suchaninie mówiąc szczerze, ale wiem, że na Morenie na pewno pływalnia jest 
nieczynna w niedzielę. Na pewno na Zaspie nie jest czynna i rzeczywiście nie musi 
być tak, że jest czynna cały dzień taka pływalnia. Niech ona będzie czynna te 6-8 
godzin. Ona na siebie zapracuje. To niestety wiąże szereg działań, które trzeba 
będzie ogarnąć. Tutaj pragnę dodać jedną istotną rzecz, taką, która nie jest bez 
znaczenia. Jeżeli Wydział Rozwoju Społecznego się  tym zajmie, to całe koszty 
razem z kosztami wynajęcia itd. zepchnie, jeżeli będzie miał to zrobić podmiot 
zewnętrzny, na podmiot zewnętrzny, a podmiot zewnętrzny, jeżeli stanie w 
obliczu, że ma zapłacić za 40 minutową jednostkę np. 400 zł to powie, że nie jest 
w stanie. Bo nawet sami państwo jakbyście zobaczyli, że 40 minutowa jednostka 
kosztowałaby np. 400 zł to jeżeli by weszło 20 osób po 20 zł, co powiedziałem jest 
niemożliwe, bo nie będzie przychodziło, a to stanowi tylko 50% to jest to i tak 
optymistyczny wariant biznesowy, to jest to skazane na fiasko. To muszą być 
stworzone warunki dogodne jako Wydział Rozwoju Społecznego stworzone pro 
społecznie. Podjęte inicjatywy wspólnie, a nie zepchnąć tylko.     
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG  
Ten punkt Wykorzystanie basenów przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi 
przenosimy na następne posiedzenie Komisji. Zapraszam zainteresowane 
osoby. Mam nadzieję, że dojdzie pan dyrektor Szczuka.  
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PUNKT  - 7 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 
Prowadzenie Komisji Sportu Przewodniczący Komisji Mirosław Zdanowicz 
przekazał Radnej Beacie Jankowiak – Wiceprzewodniczącej Komisji                 
Są odpowiedzi na wnioski Komisji. Wszyscy Państwo otrzymaliście na maila. Czy są 
jakieś wolne wnioski? Nie widzę.  
 
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Wiceprzewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestniczenie w obradach i na 
tym posiedzenie zakończono – godz. 17:30. 
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